

5,7 PZ 9,29 7 7 7 25 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7 7	מעית נדעי פיצע שיאגו גיצע סקסבע ב ג ג 10 אינט 2000 גיצט 0, 50 דרע עיג עית דע מצי אינט גע אינע	ىىرىش:	0 (° 00/) × 0
	MNU-PAMD/PN/2023/32	, 0 , 5 יעיעס זע	ג דע מחר כייד שייד שר שייר שייר שייר שייר שייר שיי
	2023 محمد عند 27		

- 1. مرور ترمين ، در ارسرو برسوع ارم 50 ار بروي بوسور مار مرار مرار مرار مار مار مار مار المراح المرح المر
- 2. כ כישהעים הלא געציע שנפינ-1 בה שהמעע גבל לא היינים ומצוי בישינים ל
- 3. وَوَّ، وَ وَسَهْمَاهُ مَرْمُرْمُوْوَرُ سَمَدَةُ وَمَرَةً وَمَرْهُ وَمُرْهُمُ مَرْسُ 30 مُحَسَمُ 2023 وَسَرَ مُرْوَرْهُ 11:00 \$ تىمىرىم bids@mnu.edu.mv مَتْرَ كَتْعَ مُعَسَر مَعْرٍ تَحْرَوْ مُوالد مَارْسَرْ وَمَدْ مَرْمَدْ مَرْدَر مرمر مرمر مرمر مرمر مرم مرمی و مرموسه مرمون مرمون و مرمون مرمون من مرمون من مرمون 3345147 ، 3345147 ، 3345147 ים בכסכם הגנכם. הית הצתפית הצקכם.



מער 60 מו 20 אין אין גער 20 אין 20 אייקרעשיצ שארא איצעיצע צעשארא צעשארא אין אין 20 אדקר באבטאיין דקר באצריפ

Procurement of photography and video coverage for the 50th Anniversary event scheduled to take place from September 1st to 2nd, 2023, including drone footage of the activities.

Submission of Proposal: Specifications:

- All photos and video footage must be in their original formats, showcasing the creator's original work.
- The visuals should effectively convey the emotions and sentiments outlined in the event.
- Exclusive ownership rights for high-quality digital images.
- All images must be provided in digital format (raw and JPG), with a resolution of 300 dpi or higher.
- Each photo and video should offer a distinct perspective.
- All photos must be submitted by the event date, as these images will be shared on MNU's social media platforms.

Required Information:

- Demonstrated experience of the photographer(s) with references showcasing their skill.
- Photographer/videographer details, including past works and experiences.

Quotation Submission Date:

30th August 2023 at 11:00 pm via email (bids@mnu.edu.mv)

Details of the events:

1st September 2023 (Friday)		2nd September 2023 (Saturday)	
•	Estimated time: 1 hour 30 minutes	Estimated time: 5 hours	
•	Time: 5:30 - 7:00hrs	• Time: 06:00 – 11:00hrs	

Evaluation and marks criteria

- Price: 80%
- Experience: 20%





۵ د د ۵۵ ۲ ۵ ۵ بر مر مرد مرع ۲ مرد مرمد می د در در سرو مر سوع

مرد در می می در می می دی اود در اد محرور 2 بر مرد سرع سرع سور در مرد بر مود

- - - כ, י, ירים בסבסים 6 אבכיזא בייאי א אא יסים ייסרבים בייז 5. המשק בחברת מיתקיתשת הנתקת מעז בקית העריצקת כי מש ההנתחה פשית מצית ביות בירת בי
- 6. مَرْسَمِ دُوْرَسُ سَرْوَمَ وَسَوْرَسُوْرَ مَرْسُوْرَ وَمَرْمَسُ مَرْوَرِ مَرْمَعَ دُوْرِ مَرْمَعَ دُوْرَ مَ تَرْمُرُوسُرُمُو بُرْمَعُ مَا مَرْدَرُ مَرْمَ وَمَرْمَسُ مَرْوَرِ مَرْمَعُ دُوْرِ مَا مَرْمَ مُوْمَر مَرْمُوسُ وَسَرُوسُرُمُو مَرْبُو مُوَدَوْنَهُمُ مَا مَرْدَمُ مَا مُوْرُ مَا مُعْمَدُ مُوْرُ مُوْمَ مُوْمَ مُوْمَ مُوْمَ م وَمُرْمُوسُ مَا مَرْ مُوْدَوْنَهُمُ
- 9. בעציר שוניידע צרים אין בייגרי גין בייגרי גער בייגרים בייגר הארים אין בייגר בייגר בייגר בייגר הארים היי איצר שוניידע צרים פרחיינסט ביצריי פרוכר האריצרי הארים איר הצרים איר הארים איר הארים איר גערעיניגם הארוס.
 - و از کر کر ۵۵ کا ۲۵ کا ۲۵ کا و از کر کر کر سوع کر مشوسر د کر کر
 - - و برسر م ، ه ، ه •

مشور برر المرا

